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Beleidsplan UHSK 2005-2006 
 

De afgelopen jaren hebben de besturen elk jaar op verscheidene terreinen geprobeerd om de 

Utrechtse Historische Studenten Kring (verder UHSK) te perfectioneren. Ook aankomend jaar 

is het de bedoeling om de UHSK zowel intern als extern een positieve ‘input’ en uitstraling te 

geven.  

 Het aankomend jaar zal voor de vereniging een spannend jaar worden. Niet alleen het 

lustrum staat voor de deur, maar bijvoorbeeld ook de verhuizing van het Instituut 

Geschiedenis naar de Drift. Door middel van onderstaande punten zullen wij met een 

vijfkoppig bestuur trachten het lustrumjaar een daverend succes te laten worden. Wij willen 

van door eerdere besturen opgedane ervaringen leren om zo hopelijk voorgaande UHSK-jaren 

te evenaren. 

 

Kernpunten: 

1) communicatie en openheid 

2) hervormen van de verenigingsstructuur 

3) lustrum 

4) continuering onderwijsbeleid 

 

1. Communicatie 

 

De UHSK is een vereniging die zich kenmerkt door haar goede communicatie met zowel 

leden als docenten, het Instituut Geschiedenis en alumni, maar ook met de Universiteit, 

andere studentenverenigingen, zusterverenigingen en daar buiten. Zowel interne als externe 

communicatie zullen een belangrijke rol blijven spelen. 

 De afgelopen jaren is de UHSK enorm gegroeid. Aankomend jaar behalen we zeker de 

magische grens van duizend leden. Dit enorme aantal vormt een uitdaging. Door het gebruik 

van goede promotie, zoals aankondigingen bij (deeltijd)colleges en in mailings, willen we hun 

betrokkenheid winnen. 

Het bestuur zal zich tot het uiterste inzetten om het relatief grote aantal leden dat de 

afgelopen jaren actief lid binnen de vereniging is geweest, actief te houden. Ook nieuwe leden 

hopen wij enthousiast te krijgen om een commissie te versterken. Dit vraagt niet alleen om 

goede communicatie met de leden, maar ook met de commissies. Deze zullen wellicht groter 

worden aankomend jaar en moeten daarom goed ingewerkt worden. Dit vraagt om 

structurering. Hier zullen wij onder ‘verenigingsstructuur’ verder op ingaan. 

Afgelopen jaren is een groot aantal nieuwe commissies opgezet. Een paar daarvan zal 

nieuw leven ingeblazen worden, zodat nieuwe leden ook daar actief kunnen worden. Tevens 

zijn de draaiboeken, die inmiddels voor de meeste commissies opgesteld zijn, zeer belangrijk. 

Wij willen erop toezien dat alle nieuwe commissieleden goed ingewerkt worden, wat een 

soepel verloop bevordert en de commissieleden actief zal houden. Er komt een langere 

overgangsperiode, waarin de oude garde van een commissie het stokje op een juiste manier 

over kan dragen. 

De stuurgroep is van groot belang in de communicatie met de leden. Er is echter in de 

afgelopen jaren gebleken dat het functioneren van de stuurgroep een terugkerend probleem 

was. De opkomst was zeer wisselvallig. Wij hopen daar verandering in aan te kunnen 

brengen. Vanuit het bestuur willen wij meer betrokkenheid tonen. Openheid en overleg staan 

daarbij voorop.  

E-mail is een makkelijke manier binnen de vereniging om zoveel mogelijk mensen 

van informatie te voorzien. Ons plan is om een maandelijkse mail rond gaan sturen naar de 

leden met daarin een overzicht van de belangrijkste activiteiten van die maand, zoals 
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lustrumactiviteiten, toneelvoorstellingen en feesten, maar ook inschrijfdata voor de boeken en 

de verkoopdata daarvan. Wij hopen zo meer deelnemers voor de activiteiten op de been te 

krijgen. 

Aankomend jaar zal ook de gelegenheid zich voordoen dat geïnteresseerden tijdens de 

Algemene LedenVergadering (ALV) kenbaar kunnen maken dat zij de ALV-notulen via de e-

mail willen ontvangen. Zo hopen wij de aanwezigen via een snelle weg op de hoogte te stellen 

van de ontwikkelingen van de vergadering. 

Openheid is belangrijk binnen een samenwerkingsverband. Het bestuur 2005-2006 

staat voor openheid, om zo leden te werven, actief te betrekken, commissies goed te laten 

functioneren en zowel de interne als externe communicatie te verbeteren. Cohesie binnen de 

vereniging staat voorop. 

 

2. Verenigingsstructuur 
 

Structuur is voor een vereniging zeer belangrijk. Het zorgt ervoor dat zaken soepel verlopen, 

waardoor meer aandacht besteed kan worden aan de leden en onderlinge verstandhoudingen. 

Het 80
e
 bestuur sluit aan bij het beleid van voorgaande besturen inzake structurering en 

professionalisering. Zeker met het steeds verder groeiende ledenaantal zal een dergelijk beleid 

noodzakelijk blijven. 

Een jaar geleden kwam naar voren dat de vereniging op financieel gebied wat façetten 

miste. Wij willen aankomend jaar dit probleem aanpakken door verbeteringen aan te brengen 

in het controlesysteem dat de vereniging rijk is. Zo zal er een zogenaamde tweede 

penningmeester komen, die de officiële penningmeester te hulp kan schieten waar dat nodig 

geacht wordt of hem in het geval van ziekte kan vervangen. Voor de overige bestuursfuncties 

zijn ook tweede personen aangewezen. Zo hopen wij onderling meer op de hoogte te zijn van 

de verschillende bestuurstaken, elkaar beter te kunnen ondersteunen en bij ziekte elkaar 

gemakkelijker te kunnen vervangen. 

Daarnaast beogen wij een actievere rol van de kascommissie. De kascommissie zal 

gevraagd worden om ten minste vier keer per jaar bij elkaar te komen en elke ALV verslag 

van de huidige financiële situatie uit te brengen. Elke ALV zal er tijd besteed worden aan het 

financiële overzicht, zodat de leden inzicht kunnen hebben in onder andere de 

lustrumuitgaven.  

Om het werk van zowel de penningmeester als de kascommissie overzichtelijker te 

maken willen we dit jaar graag een boekhoudprogramma aangeschaffen. De kosten voor een 

dergelijk programma zijn opgenomen in de begroting. Het is, gezien de toename van de 

omvang en complexiteit van de financiën, noodzakelijk om te investeren in een hogere mate 

van professionaliteit. Nog een voordeel van het programma is dat het ledenbestand eraan 

gekoppeld kan worden, wat onder andere de afschrijving van de contributie vergemakkelijkt. 

Tevens zal het bestuur 2005-2006 wat strenger moeten zijn in verband met 

begrotingen. Commissies zullen vóórdat ze een activiteit gaan organiseren een begroting in 

moeten leveren, zodat de penningmeester deze kan toetsen aan de algemene begroting. Er kan 

zo beter zicht gehouden worden op de inkomsten en uitgaven van een commissie. Wanneer 

deze dreigt te escaleren, kan het bestuur ingrijpen of het kan ter sprake komen op de 

eerstvolgende ALV. Komend jaar is er een nieuw punt in de begroting opgenomen, het 

zogenaamde ‘bonus budget’ voor commissies. De commissies worden in staat gesteld met 

originele ideeën voor activiteiten te komen en voor de financiering ervan een deel van deze 

reserve te verdienen. 

 De afgelopen jaren is duidelijk geworden dat het in de praktijk lastig werkt om pas 

eind september vast te stellen wie het nieuwe bestuur zal vormen. Aankomend jaar willen wij 

bekijken of het mogelijk is om het verkiezingsproces van een nieuw bestuur te veranderen. 
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Het is onze bedoeling al vroeg in het jaar duidelijk te maken dat nieuwe kandidaatsbesturen 

zich aan kunnen melden. Het definitieve kandidaatsbestuur zal al in juni door de ALV 

gekozen worden. Mochten er meerdere aanmeldingen zijn zal er op die ALV op basis van het 

presenteren van de kandidaatsbesturen en hun plannen voor het nieuwe jaar één 

kandidaatsbestuur gekozen worden. Zo hopen wij meer openheid, duidelijkheid en 

toegankelijkheid in het verkiezingsproces te creëren, waardoor onrust binnen de vereniging 

hopelijk voorkomen kan worden. Daarnaast geeft deze verandering het bestuur de 

mogelijkheid het kandidaatsbestuur over een langere periode in te werken en wordt het oude 

bestuur minder belast aan het begin van het nieuwe studiejaar . 

  

3. Lustrum 
 

Om het tachtigjarige lustrum van de vereniging in het zonnetje te zetten, zal de 

Lustrumcommissie het komende jaar velerlei activiteiten organiseren waar alle leden van de 

UHSK aan mee kunnen doen. Ook voor het bestuur zal een belangrijke taak weggelegd zijn; 

een lustrum biedt voor de vereniging een kans om nogmaals alle interne en externe contacten 

te verbeteren en desgewenst uit te breiden.  

De Lustrumcommissie is afgelopen jaar bij elkaar gebracht en heeft al heel wat werk 

verzet. Zo is er al een jaaragenda, waar de tot nu toe bekende evenementen al op staan, zodat 

ze niet bij elkaar in het vaarwater zullen raken. Bij het plannen van verdere activiteiten zal 

met deze agenda rekening gehouden worden. 

De activiteiten van aankomend jaar beloven groots en gezellig te worden. Er zullen 

meer activiteiten plaatsvinden dan tijdens ‘normale jaren’. Bij de Von der Dunk-lezing, die de 

opening van het lustrumjaar in luidt, zal ook het thema van dit lustrum bekend worden 

gemaakt. 

Het is de bedoeling dat alle leden kunnen genieten van de feestelijkheden die rond het 

lustrum plaats zullen gaan vinden. We zouden graag zien dat zoveel mogelijk leden hier op 

een actieve manier aan bij kunnen dragen, zodat we met ieders wensen rekening kunnen 

houden en de activiteiten op een soepele manier kunnen laten verlopen.  

Naast de grote hoeveelheid nieuwe leden die zich elk jaar inschrijven, zijn er 

natuurlijk ook oud-studenten die we graag willen blijven betrekken bij de UHSK. Het is de 

bedoeling dat ook deze alumni het lustrum met ons komen vieren. Er zal een speciale alumni-

avond georganiseerd worden. Dit zal hopelijk in samenwerking gaan met de alumnivereniging 

van geschiedenis (VIGUU). Zij beschikt over een zeer groot oudledenbestand en heeft nauw 

contact met de oudleden. 

Bij de oprichting van de vereniging in 1926 zijn bestuurslinten gemaakt. Deze zijn 

echter in de jaren ’60 verdwenen. We weten van de meeste waar ze zijn, maar helaas is er op 

dit moment slechts één van de linten in ons bezit. Het lustrum leek ons een mooie gelegenheid 

om dit stukje verenigingshistorie in ere te herstellen. In het aankomende jaar zullen wij in het 

kader van het lustrum weer een bestuurslint dragen. Dit zal een experiment zijn om de 

wenselijkheid van het definitief herinvoeren van bestuurslinten te bekijken. Bij de aanschaf 

van de nieuwe linten zullen wij zoveel mogelijk rekening houden met het uiterlijk van de 

originele linten.  

 Behalve dat het lustrum een feest moet worden voor alle leden, zal het ook wat geld 

gaan kosten. Op onze begroting is te zien hoeveel wij tot nu toe uitgetrokken hebben om het 

jaar feestelijk te laten verlopen. Wij hopen echter dat de Lustrumcommissie, in samenwerking 

met de Almanakcommissie en de Externe Commissie, aardig wat sponsoren aan kan trekken, 

zodat de activiteiten voldoende ruimte kunnen bieden aan creatieve ideeën en hoge 

opkomsten. 
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4. Continuering onderwijsbeleid 

 

Een aantal zaken zal het komend jaar belangrijke onderdelen van de UHSK blijven, daarbij 

hoort voor ons vooral het beleid dat ten aanzien van het onderwijs is gevoerd. De succesvolle 

herstart van de onderwijscommissie willen we graag voortzetting geven omdat de studenten 

zo nauw betrokken kunnen zijn en blijven bij het Instituut Geschiedenis. Het is voor de 

studenten van belang dat het klachtenloket meer bekendheid krijgt. Studenten weten dan waar 

zij met op- en aanmerkingen op het onderwijs heen kunnen en het is ook voor het Instituut 

prettig als er duidelijkheid is over de onderwijsbeleving.  

De verkoop van de studieboeken was afgelopen jaar zeer gestroomlijnd door goede 

promotie. Hier zouden wij graag op voortborduren en zo mogelijk uitbreiden. Een 

mogelijkheid die wij hierbij zien zijn de deeltijd- en mastercursussen, waarvan het 

boekaanbod nog zeer beperkt is. Hiermee hopen wij de deeltijd- en masterstudenten bij de 

vereniging te kunnen betrekken. 

 

Tot slot 
 

Aankomend collegejaar zal een hectisch jaar worden voor de UHSK en haar leden. Wij hopen 

daar als bestuur enthousiast in mee te kunnen delen. Mocht de toekomstige verhuizing van de 

UHSK-kamer toch binnen ons jaar vallen, dan zullen we de nieuwe kamer(s) volledig UHSK-

proof maken.  

 Het belang van onze leden staat voorop; een gezonde vereniging lijkt ons in ieders 

voordeel. In samenwerking met onze leden, zowel de actieve als de minder actieve, werken 

wij aan een goedlopend geheel, zodat bestaande en nieuwe plannen de revue kunnen passeren 

en we samen een spetterend lustrum kunnen presenteren. 

 

 

Bestuursleden en functieverdeling 
 

Emmy van Diepen, voorzitter, lustrumcoördinator en tweede commissaris intern/extern. 

Aanspreekpunt voor de volgende commissies: ISHA, Lustrumcommissie, Politiek Café en de 

Symposiumcommissie. 

 

Saskia van Barneveld, secretaris, vice-voorzitter en tweede penningmeester. 

Aanspreekpunt voor de volgende commissies: Activiteiten/Sportcommissie, 

Almanakcommissie, Boekenfonds, Feestcommissie, Galacommissie. 

 

Jonneke Pans, penningmeester. 

Aanspreekpunt voor de volgende commissies: Dramacommissie, Externe Commissie, 

Fotocommissie, Full House Commissie. 

 

David Onland, onderwijscommissaris en tweede secretaris. 

Aanspreekpunt voor de volgende commissies: Aanzet, Argus, Muziekcommissie, 

Onderwijscommissie, Website/PCcommissie. 

 

Ivo Becker, commissaris intern/extern, tweede onderwijscommissaris en tweede 

lustrumcoördinator. 

Aanspreekpunt voor de volgende commissies: Beeldcommissie, Eerstejaarsraad, 

Excursiecommissie, Letterenoverleg, Pan Historisch Verband. 


